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Dear Parents, 

Tuesday, February 17th, is Chinese New Year Day. On behalf of the Chinese School staff,  

I extend our warmest wishes for an auspicious and joyful "Year of the Horse." 

 

To celebrate the New Year, we will hold cultural classes throughout this month. In addition to 

teaching students origins and traditional customs, there will also be activities for students to write 

festive Chinese New Year couplets. Parents are welcome to join the fun! Remember to post the 

Chinese New Year couplets on the walls and pillars of your home sooner than later, because 

before you know it, there will be a new set of couplets to post next year! 

 

Brush Calligraphy/Chinese New Year couplets schedule: 

Date:  February 7, 2026 

Time: SMK, SM1, SM3:  9:15am -10:20am at Student Cafeteria 

         SM2, SM5: 10:30am -11:45am at Student Cafeteria 

 

Our highly competitive Read-Aloud and Speach competition successfully concluded on January 

17th. Every student who participated in the competition went all out and performed exceptionally. 

Attached are the results of the Read-Aloud, Speach and Pencil Calligraphy contest of 2026. 

Winners will each be presented with certificates and trophies at the year-end ceremony on May 

30th, 2026. 

 

Note: Saturday, February 14th is Presidents’ Day Holiday, no Chinese School 

                   

                     Gong Hay Fat Choy!! 

Eva Wong 

 



  

                                                                                                

親愛的家長,  

二月十七日星期二是中國新年正日，我謹代表全體教職員，祝賀 大家  

        馬年行大運，萬事亨通，闔家安康，恭喜發財!!  

 

競爭激烈的朗讀比賽, 已於一月十七日圓滿結束，每一位參賽的同學，都全力以赴， 

表現精彩。我鼓勵今年不克參加的同學，明年一定要參加。任何學習都是從基本上 

建立起來的，今年所學的就是明年的基礎，我們把每一階段的根基做好，相信學生 

一定能保持長久的學習興趣。附上朗讀比賽，演講比賽及鉛筆寫字比賽結果，得獎 

同學將在五月三十日的結業典禮上，獲頒獎狀及獎杯。 

 

迎接新年，本月將舉辦迎春揮毫寫春聯，歡迎家長一起來參加。回家後記得要將 

新寫好的春聯貼在房間或廳裡的牆柱上。很快的，明年這個時候就要換上另一幅了。 

毛筆書法/寫春聯    

日期:  2/07/2026  

時間：SMK, SM1, SM3 :   9:15am - 10:20am  學生餐廳 

           SM2, SM5：10:30am - 11:45am  學生餐廳 

 

備註： 2 月 14 日星期六為總統日假期，中文學校不上課。 

 

吳曉立 敬啟 

 


